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Description 说明： 

：表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 2011/65/EU & 2015/863/EU 标准规定的 PPM 要求以下。 

：Indicates all homogeneous materials hazardous substances content are below the PPM specified in the 2011/65/EU & 2015/863/EU standards。 

：该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 2011/65/EU & 2015/863/EU 标准规定的 PPM 要求以下。 

：Indicates that the hazardous substance content contained in any one of the homogeneous materials of the part exceeded the PPM specified in the 2011/65/EU & 2015/863/EU 

Standards。 

 

Disclaimer 免责声明： 

All information in this document is furnished for exploratory or indicative purposes only. All information in this document is believed to be accurate and reliable. However, 

Mindmotion does not give any representations or warranties as to the accuracy or completeness of such information and shall have no liability for the consequences of use of such 

information. Mindmotion may make changes to information published in this document at any time and without notice. Minor deviations may occur in the products from different 

manufacturing location. This document supersedes and replaces all information supplied prior to the publication hereof. Nothing in this document may be interpreted or construed 

as an offer to sell products that is open for acceptance or the grant, conveyance or implication of any license under any copyrights, patents or other industrial or intellectual 

property rights. 

本文件中的所有信息只为考察或指示目的。本文件中的所有信息被认为是精确和可靠的。然而，灵动微电子股份不对该等信息的精确性和完整性给予任何陈述和保证，且灵动微电子股份不对使用该

等信息造成的后果承担责任。灵动微电子股份可以在任何时候对文件中公布的信息加以修改，无需经过通知。不同生产地的产品可能存在微小偏差。本文件取代先于此次公布的所有信息。本文件中

任何信息都不能被解释为对承诺开放的销售产品的要约，或者授予、让与或暗示任何版权、专利或者其它工业或知识产权的任何许可。 

 

 


